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Abstract (en)
[origin: CN205799420U] The utility model relates to an auxiliary equipment for arrange on hand -held tool machine (12a), auxiliary equipment
has at least one coupling unit (14), coupling unit (14) set up be used for with ground mechanical coupling can be thrown off to hand -held tool
machine (12), especially sets up to be used for the coupling to be in on bayonet instrument acceptance division (16) of hand -held tool machine
(12), auxiliary equipment still has instrument acceptance division (18) that are used for receiving bayonet instrument. The utility model provides a,
auxiliary equipment includes at least one kayser formula beater mechanism unit (20), kayser formula beater mechanism unit (20) setting is arranged
in producing impulse at at least a running state, drives with the impacted style instrument acceptance division (18). The utility model discloses still
relate to a hand -held tool machine system.

Abstract (de)
Die Erfindung geht aus von einer Zubehörvorrichtung zu einer Anordnung an einer Handwerkzeugmaschine (12), mit zumindest einer
Koppeleinheit (14), die zur lösbaren mechanischen Kopplung mit der Handwerkzeugmaschine (12), insbesondere zu einer Kopplung an einer
Einsatzwerkzeugaufnahme (16) der Handwerkzeugmaschine (12), vorgesehen ist, und mit einer Werkzeugaufnahme (18) zur Aufnahme eines
Einsatzwerkzeugs.Es wird vorgeschlagen, dass die Zubehörvorrichtung zumindest eine Rastenschlagwerkeinheit (20) umfasst, die in zumindest
einem Betriebszustand dazu vorgesehen ist, einen Schlagimpuls zu einem schlagenden Antrieb der Werkzeugaufnahme (18) zu erzeugen.
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